Description of Visuals of the TVAPI on "2019 Rural Ordinary Election Phase 1 - Registration " for Home Affairs Department (Cantonese)

画面内容描述:	开镜看见一片美丽的蓝天白云.
	豆茸羊白 2040 女初 - 航冲光
	屏幕盖字: 2019 乡郊一般选举
画面内容描述:	画面转到远镜见到清水湾乡村; 画面接着切换到远镜见到长 洲.
	屏幕盖字: 2019 村代表选举 2019 街坊代表选举
	旁白说:
旁白:	2019 乡郊一般选举嘅合资格人士
画面内容描述:	一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一一
回回的谷油处:	画面转到中距离见胡杏儿小姐在新界一些村屋前,她拿着上有 "登记"字样的纸板,呼吁目标观众登记成为选民.
	旁白说:
旁白:	请喺今年7月16号或之前登记做选民
画面内容描述:	画面转到中远镜见一男青年拿着上有"登记"字样的纸板作
	出呼吁.背景远处是清水湾的乡村.画面接着切换到坪洲,一女
	青年同样拿着上有"登记"字样的纸板作出呼吁.
	屏幕盖字:选民登记 2018 年 7 月 16 日或之前
画面内容描述:	画面先后切换到长洲的中年男士和新界乡村村屋前的男长者,
	他们手上也拿着有"登记"字样的纸板作呼吁.接着切换到中
	年男子在一古老村屋前,拿着有"登记"字样的纸板作呼吁
	旁白说:
	コ発に生民亜亜カ粉根
旁白:	已登记选民要更改数据

画面内容描述:	画面转到乡郊村屋前的外籍男青年,拿着上有 "Change of Particulars" 及背面 "更改登记数据" 字样的纸板.
	屏幕盖字: 2018 年 6 月 16 日或之前
	开带皿于. 2010 平 0 月 10 口以之间
	旁白说:
旁白:	就要喺 6 月 16 号或之前申请
画面内容描述:	画面之后切换到一间大澳咸虾酱厂内的女长者,拿着上有"更改登记数据"字样的纸板.
	旁白说:
旁白:	居民或街坊代表选举嘅选民,
画面内容描述:	画面然后转到西贡郷郊一对年轻夫妇,手上分别拿着有"更改 主要住址" 及 "提交住址证明"字样的纸板
	旁白说:
旁白:	如果要更改主要住址 必须提交住址证明
画面内容描述:	画面转到中距镜见一车身上有"搬屋 Moving"字样的货车,刚 驶离一郷郊地方,下一镜见货车在市区数幢高楼住宅大厦前面 停泊
	旁白说:
旁白:	唔再住喺乡村或墟镇, 就唔符合选民资格, 投票即属违法
画面内容描述:	最后切换到优美的郷郊同几幢村屋.
	屏幕盖字: 2019 乡郊一般选举 www.had.gov.hk/rre
	2152 1521 民政事务总署标志 旁白说:
旁白:	想了解详情,请致电 2152 1521

Description of Visuals of the TVAPI on "2019 Rural Ordinary Election Phase 1 - Registration" for Home Affairs Department (English)

Description of visuals:	Opening shot shows a clear blue sky
	Super: 2019 Rural Ordinary Election
Description of visuals:	Visual changes to a wide shot of a village in Clear Water Bay and a wide shot of Cheung Chau Island respectively.
	Super: 2019 Village Representative Election 2019 Kaifong Representative Election
	Voice-over says:
Voice-over:	For the 2019 Rural Ordinary Election
Description of visuals:	The scene switches to medium shot of Miss Myolie Wu, at a village in New Territories, holds a cardboard sign calling for registration
	Voice-over says:
Voice-over:	Eligible personsshould register as electors by July 16
Description of visuals:	The scene switches to medium wide shot of a young man holds a cardboard sign calling for registration. The background is a village in Clear Water Bay.
	Then cut to a young woman, on Peng Chau Island, holds a cardboard sign of "Register".
	Super: Register as Elector On or Before 16 July 2018
	Voice-over says:
Voice-over:	For any change of particulars,

Description of visuals:	The scene switches to a medium shot of a middle-aged man on Cheung Chau Island and an elderly man in a village respectively. Both of them are holding a cardboard sign of "Register".
	Cut to a middle-aged man at , in front of an old village house, holds a cardboard sign of "Register".
	Voice-over says:
Voice-over:	Registered electors should apply by June 16
Description of visuals:	The scene switches to a foreign young man in front of some village houses holding a cardboard sign of "更改登記資料" with the back of "Change of Particulars"
	Super: On or Before 16 June 2018
	Voice-over says:
Voice-over:	Resident or Kaifong Representative electors should submit address proof
Description of visuals:	The scene switches to an elderly woman in a salted shrimp paste factory in Tai O holding a cardboard sign of "Change of Particulars".
	Then cut to a young couple in front of some village houses in Sai Kung. They are holding cardboard sign of "Change of Principle Residential Address" and "Submit Address Proof" each.
	Voice-over says:
Voice-over:	for change of principal residential address
Description of visuals:	The scene changes to a medium shot of a truck with sign of "搬屋 Moving" leaves a village and cut to the truck stops in front of a few blocks of high-rise multi-storey residential buildings in town.
	Voice-over says:
Voice-over:	People who have moved out of a village or market town are no longer eligible to be electors. They commit an offence if they vote.

Description of visuals:	Cut to a beautiful scenic view of some village houses in New Territories.
	Super: 2019 Rural Ordinary Election <u>www.had.gov.hk/rre</u> 2152 1521 Home Affairs Department Logo
	Voice-over says:
Voice-over:	For enquiries, please call 2152 1521